
Vorzeitige Kündigung und Rückzahlung der UBS Extendable Performance Tracking Certificates 
linked to O'Connor Global Multi-Strategy Alpha Limited (ISIN: CH0132333318) 
 
Die Emittentin der Zertifikate, UBS AG, Bahnhofstrasse 45, 8001 Zürich und Aeschenvorstadt 1, 4051 
Basel, Schweiz, kündigt hiermit die nachfolgend aufgeführten Zertifikate gemäss § 7a der 
Wertpapierbedingungen unter Wahrung der Kündigungsfrist zum 31. Dezember 2014:  
 
Zertifikate ISIN Vorgesehener 

Verfalltag  
Kündigungstag 

UBS Extendable Performance Tracking 
Certificates linked to a Class H-EUR Share of 
the O'Connor Global Multi-Strategy Alpha 
Limited 

CH0132333318 30. Juni 2016 31. Dezember 2014 
 

 
Wir bitten zu beachten, dass der Kündigungsbetrag aufgrund eines Audit Holdbacks von 10% auf 
Basiswert-Level in Teilbeträgen ausbezahlt wird. Derzeit wird erwartet, dass der erste Teilbetrag (in Höhe 
von voraussichtlich rund 90% des Kündigungsbetrages) anfangs Februar 2015 und der restliche Teilbetrag 
(in Höhe von voraussichtlich rund 10% des Kündigungsbetrages) im Juli 2015 ausbezahlt wird. Die 
Investoren bleiben bis dahin in die Zertifikate investiert und müssen nichts Weiteres unternehmen.  
 
Weitere Informationen sind per E-Mail unter DL-RMP-AIS-Team@ubs.com erhältlich. 

Zürich, 12. Dezember 2014   UBS AG 

_________________________________________________________________________________________ 

 
Early termination and redemption of the UBS Extendable Performance Tracking Certificates 
linked to O'Connor Global Multi-Strategy Alpha Limited (ISIN: CH0132333318) 
 
The Issuer of the Certificates, UBS AG, Bahnhofstrasse 45, 8001 Zurich and Aeschenvorstadt 1, 4051 
Basel, Switzerland, herewith early terminates the following Certificates pursuant to § 7a of the Terms and 
Conditions of the Securities effective as per 31 December 2014:  
 
Certificates ISIN Scheduled 

Expiration Date  
Termination Date 

UBS Extendable Performance Tracking 
Certificates linked to a Class H-EUR Share of 
the O'Connor Global Multi-Strategy Alpha 
Limited 

CH0132333318 30 June 2016 31 December 2014 
 

 
Kindly note that the termination amount will be paid in instalments due to a 10% audit holdback 
withheld at the underlying fund level. It is currently anticipated that the first instalment (expected to be 
90% of the redemption amount) will be paid in early February 2015 and the remaining instalment 
(expected to be 10% of the redemption amount) will be paid in July 2015. Until the final payment has 
been made, Investors will continue to be invested in the Certificates. Investors are not required to take any 
action in order to receive payments. 
 
For further information please contact DL-RMP-AIS-Team@ubs.com. 

Zurich, 12 December 2014   UBS AG 

_________________________________________________________________________________________ 

 

 


